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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei de îndat ă  a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din   data 

de 03.07.2015 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Mureşan Vasile care a fost ales preşedinte 
de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.216/2015 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
 
Dl. Mureşan Vasile:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 11 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Artean Mircea, Borca-Lucan Laura, Crișan Ovidiu, Farcaș 
Bianca, Farcaş Ladislau, Palcău Ciprian, Rusu Constantin, Radu Callorina, Takacs Aranka, Voinia 
Claudiu.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:domnul primar Viorel Arion şi 
domnul secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum și presa locală. 

Dau cuvântul domnului  primar pentru a  prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Ordinea de zi rămâne nemodificată. ” 
 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Supun la vot ordinea de zi, care se aprobă în unanimitate.  
 
A sosit în sala de şedinţă d-na consilier Radu Carollina, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 12 în momentul de faţă. 
 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 
interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 
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Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea taxei pentru transportul persoanelor 
cu „trenulețul turistic” pe traseul B-dul Dacia, Str. Avram Iancu și B-dul Rusca din Municipiul 
Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

D-na Mornea Maria : 
”Prima problemă pe care vreau să o ridic este următoarea: noi am aprobat tariful 

pentru transportul cu trenuleţul, dacă eu îmi aduc aminte pe traseul  pentru care noi practic am 
achiziţionat acest trenuleţ.” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
„E vorba de alt traseu.” 

D-na Mornea Maria : 
„Ok. Întrebarea mea…” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
„Este vorba de o taxă de 5 lei care a fost aprobată pentru traseul  Castelul Corvinilor -  

Grădina Zoologică. Acum ideea de la care am plecat a fost aşa: În timpul zilei pentru grupurile de 
turişti care vor să viziteze Grădina Zoologică se achită taxa de 5 lei, caserița de la Grădina 
Zoologică stă în curtea Castelului şi eliberează 2 bilete consecutive adică şi bilet de intrare la 
Grădina Zoologică şi biletul pentru transport iar seara de la ora 1900 pentru că atunci nu mai merg 
turiştii la Grădina Zoologică, timp de 2 ore să circule în jurul Parcului Tineretului pentru copii care 
sunt în zona respectivă.” 
 

D-na Mornea Maria : 
„Întrebarea mea este zic eu destul de interesantă din punctul meu de vedere: avem 

autorizaţie de transport persoane la Primărie? Deci avem autorizaţie pentru acest serviciu la 
Primărie adică de transport persoane?” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
„Nu avem autorizaţie dar nu face obiectul hotărârii.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Sigur că nu.” 
 
Dl. Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Pur şi simplu este numai stabilirea tarifului.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Întrebarea mea asta a fost dacă avem autorizaţie?” 
 
Dl. Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Nu avem.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Nu avem, bine.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Am mai cerut şi data trecută şi cred că punem un pic „boii” după ”car”. Prima 

problemă ar fi că noi am aprobat altceva, am aprobat traseul şi pentru asta am achiziţionat 
trenuleţul, Castelul Corvineştilor – Grădina Zoologică şi am cerut şi data trecută în şedinţă şi în 
urmă cu o lună de zile să vedem şi noi cartea de identitate a trenuleţului ca să ştim câte persoane 
poate să transporte, ce motor are trenuleţul, ce am achiziţionat şi noi, anul de fabricaţie deci trebuie 
să avem nişte date concrete să vedem şi noi ce transportăm, poate trenuleţul îi nou sau are o 
vechime, nu ştiu dar trebuie să ne orientăm şi să… din moment ce am cerut-o de o lună jumătate 
cred că era bine prima dată să vedem această carte de identitate, hai să fie şi factura să vedem cu 
cât s-a achiziţionat că am aprobat o sumă destul de mare pentru trenuleţ, să vedem la ce preţ s-a 
achiziţionat trenuleţul şi după aceea să aprobăm un alt traseu pentru că la urma urmei nu e vorba 
numai de preţ, noi aprobăm şi un alt traseu din moment ce cerem un preţ pe un traseu înseamnă că 
aprobăm şi traseul nu numai preţul pentru că dacă atunci… trebuia să ne spună la început 
achiziţionăm trenuleţul pentru traseul respectiv şi traseul care va urma, alt traseu. Până acuma nu 
ştiu, eu m-am uitat şi trenuleţul stă acolo cam aruncat acolo în spate, unde era aceea firmă care 
construia la Castel, renova Castelul şi costurile cred că se ridică destul de mult la acest trenuleţ 
pentru că nu ştiu dacă face mai mult de 2 transporturi pe zi şi acolo sunt: vine întreţinere, şofer, 
oameni care fac taxarea şi nu cred că va funcţiona. Din punctul meu de vedere acest trenuleț nu va 
funcţiona, din cauza aceasta am cerut aceste date ca să fim un pic mai concreţi să ştim şi aceste 
date.” 
 

Dl. Mureşan Vasile:  
„Domnul Magaon, sunteţi mulţumit, uitaţi că spune la articolul 1: Stabileşte traseul 

trenuleţului turistic, Bulevardul Dacia şi tariful de 2 lei de persoană?” 
 
 Dl.  Magaon Jane:  
„Puteţi să puneţi şi asta! Din punctul meu de vedere… deci noi am aprobat altceva am 

spus, nu am aprobat acest lucru.” 
 
Dl. Mureşan Vasile  
„Da. Acest traseu. Da sunt de acord.” 
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Dl. primar Viorel Arion:  
„Da, dar între timp domnul consilier, au apărut foarte mulţi cetăţeni care au solicitat să 

punem la dispoziţie şi copiilor din Parcul Tineretului, deci a intervenit pe parcurs, n-am putut 
anticipa în Decembrie când am votat aceea taxă, că va exista cerere şi din partea lor.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Bun înţeleg, dar cred că nu era necesar ca la o şedinţă de îndată să aprobăm acest 

proiect de hotărâre pentru că încă o dată vorbesc, nu n-i s-au pus la dispoziţie nişte documente.” 
 
 Dl. primar Viorel Arion:  
 „Vi le punem la dispoziţie astăzi vă promit eu, astăzi vi le punem la dispoziţie, 

problema mea este aşa că: procedurile care urmează sunt exact cele pe care le-a cerut doamna 
Mornea, se eliberează licenţa de transport, pentru că tot noi o eliberăm Primăria în cursul zilei de 
Luni.” 

 
Dl. Mureşan Vasile:  

               „Dacă mai  sunt întrebări, observaţii? Da, poftiţi!” 
 
Dl.  Bobou ţanu Dan:  
„Da, dacă îmi permiteţi. Există un grad de nemulţumire a unor consilieri locali cu privire 

la procedurile care îmi spune că nu se îndeplinesc pentru convocarea unei şedinţe şi am atras 
atenţia în nenumărate rânduri, indiferent de cât de tare arde, votul consilierilor locali este un vot 
pentru care răspund în faţa legii. Cred că nu sunt întotdeauna întrunite aceste condiţii pentru a 
convoca o şedinţă de îndată şi ar trebui să fim atenţi pentru că altfel riscăm să ne facem de ruşine 
să nu avem nici un om în sală. Astăzi a trebuit să mai aşteptăm şi oricum suntem cu un om peste 
limită. Deci pentru asta mă adresez domnului director Spiridon, pentru că departamentul juridic 
îndeplineşte această procedură; doi la mână, în ceea ce priveşte acest trenuleţ, sigur punctul de 
vedere a domnului Magaon, punctul de vedere al doamnei consilier va fi exprimat prin vot 
întotdeauna, nu vreau să discut în contradictoriu dar cred că ar trebui să faceţi un proiect de 
hotărâre pentru următoarea şedinţă prin care să trece-ţi acest trenuleţ în subordinea cui ar trebui să 
se ocupe de transport. Foarte mare atenţie pentru că transportă persoane, prevede niște condiţii şi 
la licenţiere, condiţii care pot fi îndeplinite şi de cel care îl conduce, să nu avem Doamne fereşte 
vreun eveniment. Părerea mea e că ar fi trebuit ca acest trenuleţ să fie preluat de societatea de 
transport, sigur căutându-se cadrul legal. În ceea ce priveşte traseul, vreau să aducem un 
amendament dacă domnul secretar crede că este imperativ necesar în articolul 1 prin care să 
adăugăm un subpunct cu acest traseu, că nu a fost prevăzut şi apoi solicităm putem să spunem că 
aprobăm odată traseul nou pe care iniţiatorul proiectului ni-l propune şi 2 pentru acest traseu 
propunem această taxă sau acest bilet de 2 lei.” 

 
Dl. Mureşan Vasile:  
„Dacă am înţeles bine amendamentul, mai repetaţi-l odată.” 
 
Dl.  Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„În primul rând stabileşte traseul pentru trenuleţul turistic pe Bulevardul Dacia, Strada 

Avram Iancu, Bulevardul Rusca din Municipiul Hunedoara putem pune şi în paranteză deşi nu e o 
tehnică administrativă, în jurul Parcului Tineretului: taxa, tariful sau taxa pentru transport persoane, 
2 lei/ persoană.”  
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Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouțanu Dan, care se aprobă în 
unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii întruneşte 10 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” ( Mornea Maria) şi un vot 
„abţinere”(Magaon Jane). 

Întrucât titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate trece la 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu . 
 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Votul ăsta este împotriva copiilor din Hunedoara!” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Împotriva…, deci eu am dat acest vot pentru că m-aţi provocat împotriva faptului că 

nu există această autorizaţie şi copii din Hunedoara pot să fie în pericol pentru că nu există această 
autorizaţie.” 

 
 Dl. Magaon Jane:  
„Eu întreb altceva :Câte persoane are dreptul să transporte acest trenuleţ?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „24.” 
 

                Dl.   Magaon Jane:  
                „De unde ştiu?” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 

                „Păi scrie în cartea tehnică!” 
 

                Dl. Magaon Jane:  
                     „N-am nimic pe ce să votez, nu sunt documentat ca să pot vota din cauza asta m-am 
abţinut, n-am putut să-mi exprim votul pentru că nu am fost destul de informat. 
                  Când veniţi la şedinţă de îndată, şedinţă de îndată că este extraordinar de urgent 
această şedinţă ca să aprobăm un punct de vedere, un trenuleţ şi mâine poimâine poate omorâm 
copii în Hunedoara aşa să o prezentăm că nu se prezintă datele concrete, asta este riscul ca să 
omorâm copii în Hunedoara. 

Acel trenuleţ din câte ştiu, nu ştim câţi cai putere are, poate să transporte copii sau să 
vedem ce greutate are voie să transporte.” 

 
                D-na Olariu Nicoleta : 

„Dar v-a spus cu ce viteză merge?”  
 
 Dl.   Magaon Jane:  
„Da, dar dumneavoastră aţi văzut câţi cai putere are, eu nu cred că acel trenuleţ poate 

funcţiona în Hunedoara, e punctul meu de vedere. Da, normal nu facem analize.” 
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D-na Mornea Maria : 
„Da, deci neavând autorizaţie…” 
 
Dl.   Magaon Jane:  
„Dar nu să fim ameninţaţi că suntem împotriva copiilor, din contră îi protejăm.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru folosirea Ştrandului 
municipal Hunedoara, str. Avram Iancu nr. 15, pe perioada iulie-septembrie 2015. Se dă cuvântul: 

-    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
-    Se prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-    Se prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
D-na Mornea Maria : 
„Întrebarea mea este simplă. În Nota de fundamentare nu ni se prezintă nici un fel de 

bază, nici un fel de date în baza căruia s-au stabilit aceste tarife, deci nu modul în care mă rog, în 
ce perioadă se va recupera investiţia despre astea cred că sunt lucruri prea grele ca să discutăm 
despre ele, dar ce a stat la baza stabilirii acestor tarife: de ce? de ce ? de ce nu 20, de ce nu 5, de 
ce nu… adică să dăm o hotărâre în cunoştinţă de cauză.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Am luat tarifele care le practică Deva şi Geoagiu prin comparaţie şi practic sunt 

aceleaşi tarife care le practică ştrandul din Deva.” 
 

D-na Mornea Maria : 
„Ştrandul din Deva are aceleaşi costuri?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „Mai puţin faptul că la Deva, de exemplu angajaţii primăriei au intrare liberă asta n-am 

mai pus-o, pentru că atunci riscam să… locurile oricum sunt limitate…„ 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”D-na Mornea, sunteți mulțumită? 

 
D-na Mornea Maria : 
„Nu, nu pentru că v-am spus de ce, deci aşteptam cel puţin în Nota de Fundamentare, 

o analiză asupra modului în care s-au stabilit aceste tarife pentru că nu e acelaşi lucru ştrandul de 
la Deva sau cel de la Geoagiu cu cel din Hunedoara, din punct de vedere al dotărilor, din punct de 
vedere al costurilor, din punct de vedere al modului de recuperare parţial a investiţiei, modul de 
suportare în continuare pentru că sigur nu se vor acoperi aceste costuri numai din aceste tichete, 
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modul de acoperire de suportare din bugetul local a acestor costuri şi aşa mai departe adică o notă 
de fundamentare, vreau o notă de fundamentare.” 

 
Dl. Mureşan Vasile:  
„Vreau să văd o analiză de costuri, dl. director ce aţi avut în vedere când aţi propus 

tarifele?” 
 
Dl. Colesniuc D ănu ț: 
„Fiind un obiectiv nou pentru noi ca și pentru dvs. este ceva care trebuie să luăm în 

considerare în următoarea perioadă, având în vedere că anul asta va fi doar 2 luni acest obiect dat 
în folosinţă, vom ţine cont de ele pentru la anul.  Ca un prim preţ pentru ceea ce va fi, am stabilit 
tariful în funcţie şi de vecinii noştri, urmând ca în funcţie de ce cheltuieli vom avea în această 
perioadă să stabilim pentru anul viitor şi mai exact acest tarif.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
„Ţinând cont că se modifică, m-am uitat în organigramă şi vine un număr de angajaţi 

aici nu cred că se poate încadra pentru că am văzut parcă 9 angajaţi, o să vină 9 angajaţi noi, e 
acolo sunt definitivi acolo, implică… sunt nişte costuri, pe urmă mai am o problemă, deci văd aici 
Iulie – Septembrie: este până în 30 Septembrie ?, până în 15 Septembrie?, până în 1 ?, până în 10 
?, nu cred că după 1 Septembrie o să mai meargă cineva la ştrand, bine probabil o să meargă dar 
atunci probabil va trebui alt tarif sau cel puţin aşa văd eu, să scadă, luna Septembrie m-i se pare să 
nu avem cheltuieli şi costuri foarte mari şi să nu avem clienţi că s-ar putea să avem costuri mari şi 
să fie şi o perioadă mai rece şi atunci nu putem să ne permitem să avem cheltuieli acolo.” 
 

Dl. Colesniuc D ănu ț: 
„Perioada este luată din alte ştranduri din ţară, deci ele s-au orientat în funcţie de ceea 

ce se întâmplă în jurul nostru, ca persoane ele sunt pe perioadă determinată doar pe perioada verii 
aşa că nu toate dintre ele vor fi pe perioadă nedeterminată, sunt 6 luni, 5 luni.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„ Eu pot să vă dau un răspuns, eu am avut piscină personală acasă şi am desfiinţat-o 

pentru că în Municipiul Hunedoara mai mult de 2 luni de zile nu poţi să faci baie, după 15 August o 
să vedeți, o să fie o surpriză că nu o să se mai facă baie… numai dacă este apă termală sau 
încălzită.” 

 
Dl. Costa Mircea:  
”Are sistem de încălzire?” 
 
Dl. Colesniuc D ănu ț: 
„ Nu. Se poate face.  Este o investiţie foarte mare. S-a făcut suficient de mult şi ţin să 

vă mulţumesc pentru tot ceea ce a-ţi făcut, am văzut foarte mulţi oameni în oraş care sunt încântaţi 
de ceea ce au văzut, pentru că vin zilnic să viziteze, chiar v-a trebui să fim foarte atenţi cum vom 
păstra acest ştrand pentru că s-au dat mulţi bani pe el şi trebuie să-l menţinem la un anumit 
standard şi va fi foarte greu.”  
 

Dl. Magaon Jane:  
                     „Va fi foarte greu, la prețurile astea.” 
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Dl. Colesniuc D ănu ț: 
                    „Alba-Iulia a preluat deja acest proiect din câte știu eu, cei care îl fac la noi, să-l 
transmită și la Alba, să-l facă, ne-au copiat un pic….” 
 

Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
„Cred că acest consiliu local până la urmă a dus o investiţie benefică în Hunedoara, 

repet încă o dată acest consiliu local este cel care a votat împrumutul pentru a se realiza investiţia 
acest consiliu a adoptat  hotărârea de consiliu pentru a putea fi pus în practică acest obiectiv de 
investiţii. Sigur, încă o dată o repet cu părere de rău, compartimentele de specialitate nu-şi fac 
datoria şi nu întotdeauna este vina edililor că lucrurile nu mişcă într-o direcţie corectă într-un oraş, 
se demonstrează că analiza de cost acestui preţ de bilete nici măcar nu a fost întocmită şi probabil 
nici măcar nu a fost gândită. Era necesară pentru că obiectivul de investiţii costă foarte mult şi el se 
numeşte obiectiv de investiţii, adică trebuie să scoţi ceva, nu ştiu cât dar este de investiţii aşa s-a 
votat deci domnul director nu aveţi dreptate, ar fi trebuit să veniţi în faţa noastră cu lecţia învăţată. 
De ce costă 10 lei, cred că ştrandul din Deva cred că are 30 de ani mă iertaţi, iar de Geoagiu Băi 
vorbim tot de 30 de ani dacă nu vorbim de mai mult, nu? Aici vorbim de un ştrand nou! Totodată în 
tarif nu a-ţi prevăzut ceva sau poate nu a-ţi gândit-o sau poate nu a-ţi dorit şi voi face un 
amendament, persoanele cu dizabilităţi să intre gratuit iar pentru că vrem nu vrem ne adresăm unei 
categorii de persoane din Municipiul Hunedoara cu o anumită vârstă, care susţin financiar în acest 
fel Municipiul nostru şi vorbesc de pensionari, propun ca pensionarii să aibă 50% reducere, la 
intrare, nu la șezlong.  La cei cu dizabilităţi gratuit pentru că vă spun, nu sunt foarte multe persoane 
cu dizabilităţi care pot intra, gratuit intrarea, mă refer la ştrand , nu mă refer la şezlonguri sau la știu 
eu, consumul de băuturi răcoritoare.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”La persoanele cu dizabilități, există dizabilități  și dizabilități….” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
„…știu ce presupune…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”…contează, că nu intră în apă oricine….” 
 
D-na Radu Carollina : 
”Probabil vă referiți la handicap sever, locomotor…” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
„Persoanele cu dizabilităţi care se duc la un ştrand, se duc pe propria răspundere 

ştiu că au voie sau ştiu că n-au voie, eu nu pot să pun acolo categoriile care se încadrează gradul I, 
gradul II, gradul III, voi pune persoanele cu dizabilităţi evident că se duc pe propria răspundere că 
nu se duce nimeni altfel, la pensionari am si spus de ce şi totodată aş dori ca să existe un tarif 
diferenţiat, aşa cum există în străinătate: după o anumită oră se practică un tarif mai mic şi sigur că 
da, m-aş fi bucurat ca tariful sa fie mai mare, da recunosc ar fi trebuit sa fie un tarif mai mare şi să 
putem face un tarif diferenţiat celor care vor să intre după ora 1600, care evident vor beneficia de o 
plajă mai mică de timp, stai de la ora 1600 până la ora 1900, atunci iese de la servici.  

În condiţiile acestea tariful diferenţiat să fie redus la ce-i care vin după ora 1600 cu 25% 
din preţul care l-am stabilit.” 
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Dl. Magaon Jane:  
”Eu zic ca anul acesta să lăsăm așa, că dacă ne apucăm să modificăm…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
„Bun, amendamentul cu tariful diferențiat renunț la el, dar rămâne amendamentul cu 

persoanele cu dizabilități și pensionari.” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Da, e foarte bine, am întrebat la Cugir este 25 de lei intrarea.” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Numai intrarea…” 
 
Dl. Bucale ț Marian:  
”Da, intrarea. Decât să dea omul 25 de lei la Cugir, mai bine dă 15 aici în perioada de 

vârf….” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
 Dl.  Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Introducerea la  anexa la hotărâre a punctului 8 persoane cu dizabilităţi, gratuitate la 

intrare nu la şezlong, intrare 0, tarif 10 lei pe şezlong şi 9 pensionarii care trebuie să se prezinte cu 
cuponul de pensie sau decizia de pensie şi actul de identitate deci reducere la intrare, tariful 5 lei și 
10 lei pe șezlong.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobou țanu Dan, care se aprob ă 

în unanimitate. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.247/2015 se aprob ă în unanimitate 
 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. Se dă cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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D-na Mornea Maria : 
                    „Problema care o spun pentru că ştiu, este următoarea: aceste bunuri sunt sechestrate 
şi l-am rugat pe domnul director să nu mă contrazică dacă nu am dreptate, de către consiliul local în 
contul obligaţiilor impozitelor și taxelor locale.” 

 
Dl. viceprimar  Bobou ţanu Dan:  
„Nu cred că de către consiliul local?” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Nu, de către Primărie, pardon.” 

 
Dl.  viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„De către biroul de executări silite.” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Da, sunt sechestrate dar la adresa debitorului acest sechestru s-a ridicat deoarece a 

venit cu alte bunuri mobile.” 
 

D-na Mornea Maria : 
„Deci aceste bunuri nu mai sunt sechestrate?” 

 
Dl. Codrin Mircea  
„ Da, nu mai sunt sechestrate s-a ridicat sechestrul.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Deci s-a ridicat sechestrul ţinând cont de toate obligaţiile aduse de …” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Da, dar a venit cu alte bunuri sechestrate.” 

 
Dl. secretar  Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Deci s-a înlocuit sechestrul.” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Ok,ok şi sechestrul care s-a înlocuit mă rog…” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Acoperă cam 150% din creanţa pe care o are către Primărie.” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Din creanţa pe care o are către Primărie, da?” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Da!” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Bine, bine. Pentru că, domnul director, pentru că nota de fundamentare aşa se spune  

acolo că această vânzare a acestor maşini se vor acoperi datorii către bugetul local.” 
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Dl. Codrin Mircea  
„ Pe o parte vânzarea se face cu acordul părţilor, deci există o adresă…” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Părţilor care?” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„… acordul părţilor, deci noi cu S.C. ECO SID.” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Da. Poftiţi? haide-ţi să ne lămurim, deci îs sechestrate sau nu sunt sechestrate? 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Îs sechestrate!” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Şi atunci ce acordul părţilor trebuie să fie aici?” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Există o cerere de la societate în care aceste 7 bunuri  mobile, vin cu oferte că vor să 

le cumpere.” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Cine, Primăria?” 

 
Dl.   Magaon Jane:  

                    „Cine, ce să cumpere.” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Nu, societatea nouă, TRANSPREST….” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Ok şi atuncea care îi acordul părţilor, pentru ce acordul părţilor, între Primărie şi 

societate?” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Pentru valorificarea acestor bunuri.” 
 
 Dl.    Magaon Jane:  
„Eu vreau să vin la licitaţie, domnule, vreau să le cumpăr eu, vreau să le cumpăr eu, 

cum să fie acordul părţilor? Eu vreau să vin la licitaţie!” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Deci bunurile nu mai sunt sechestrate?” 
 
 Dl. Codrin Mircea  
„Deci v-am zis pentru cele 5 autobuze!” 
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D-na Mornea Maria : 
„Şi celelalte?” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Sunt sechestrate!” 
 
D-na Mornea Maria : 
„ Şi atunci noi ce aprobăm?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl.  viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Lămuriţi-ne!.Avem sechestru pe bunurile de la art.1?” 
 
Dl. Codrin Mircea:  
„Da.” 

 
D-na Mornea Maria : 
„ Da,da!” 

 
Dl.  viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Păi bun, dacă avem sechestru cum poate ridica un consiliu local sechestru în baza 

cărei legi?… dacă eu vreau să ridic, eu pot ridica? nu sunt înzestrate cu titlul executor şi acest 
sechestru se ridică de altcineva și nu de consiliul local?” 

 
Dl. Codrin Mircea:  
 „Păi nu, noi ne-am adunat aici pentru că, să ne da-ţi acceptul la valoarea….” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Sechestrul este pus de consiliul local? Dacă nu este pus de consiliul local cum poate 

fi ridicat de consiliul local?  
Vreau să mă face-ţi să înţeleg: votăm noi un lucru ilegal sau ele pot fi executate?...” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Ele pot fi executate…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
 „ …din titlul executoriu cu care sunt înzestrate,da? Prin executor judecătoresc şi le 

pute-ţi pune la vânzare, fără acordul Consiliului Local şi răspunde-ţi! Eu asta vreau să vă întreb!” 
 
Dl. Codrin Mircea  
„Da, da deci numai dumneavoastră să aproba-ţi raporturile de evaluare care sunt…” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Rapoartele de evaluare una, dar ceea ce …aprobă vânzarea nu înseamnă raport de 

evaluare, înseamnă că din nou să nu se pună hotărârea de consiliu şi iarăşi începe a 3 a oară când 
aud de hotărâre. Ori o facem cum trebuie, consultăm şi compartimentul juridic pentru că dacă aprob 
vânzarea înseamnă că automat ridic sechestru, eu Consiliul Local prin lege, din ce știu eu, nu am 
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dreptul să ridic sechestru. Suntem în ilegalitate? Că dacă nu este sechestru nu votez o ilegalitate, 
corect.” 

 
Dl. Codrin Mircea  
„Păi, îi sechestru!” 
 
Dl.  viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Îi sechestru?” 
 
Dl. Codrin Mircea:  
„Da.” 

 
 Dl.   Magaon Jane:  
„Domnilor, deci vă rog nu mai veniţi cu asemenea hotărâri de consiliu, de urgenţă, de 

îndată, vă rog nu ne mai aduce-ţi să ne obligaţi să votăm în necunoştinţă de cauză, e vorba de lege 
şi nu ştim ce votăm aici, ne spune una că este sechestru, altcineva spune că nu este, ajungem să 
votăm şi mâine să ne lege, mâine să dau cu subsemnatul la DNA sau nu ştiu unde…” 

 
Dl. Balo șin Nicolae:  
„Îmi permiteţi şi mie, domnul director Codrin mi-a spus că primăria ridică şi eu am făcut 

o solicitare în acest sens către Primăria Municipiului Hunedoara de mutare a sechestrului de pe 
aceste mijloace de care vorbim acum. Primăria va ridica sechestru, sau a şi ridicat deja sechestrele 
de pe aceste maşini de pe 5-6.” 

 
D-na Mornea Maria : 
„Cele de la punctul 2, alineatul 2 şi celelalte?” 
 
Dl. Codrin Mircea:  
„Îs sechestrate, v-am zis!” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Îs sechestrate şi atunci cum să aprob vânzarea conform prevederilor legale, mă mai 

şi trimiteţi la prevederile legale, pentru aceste bunuri care sunt sechestrate de către primărie pentru 
obligaţii, taxe şi impozite locale.” 
 

Dl.  viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Şi de când poţi să vinzi un bun sechestrat fără …” 
 
D-na Mornea Maria : 
„Păi atunci aşa zi, ca să ne dăm acordul, noi primăria pentru toate societăţile care au 

puse sechestru de impozite şi taxe locale să le vândă, păi gândiţi vă rog frumos, nu trebuie să şti 
lege, trebuie să gândim deci dăm SC „X” are pus sechestru pe bunuri pe care le are sechestrate în 
contul obligaţiilor fiscale şi noi ridicăm sechestrul ca să le vândă.” 

 
 Dl.  viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„În afara faptului că dumneavoastră aveţi titlu executor, putea-ţi să face-ţi executarea 

pe bunuri, să recuperaţi banii fără să suporte vânzarea.” 
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                      D-na Mornea Maria : 
                      „Exact!”   
                     

  Dl. Codrin Mircea  
                      „Da.”  
 

  Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
  „Da, păi da domnul director să ştiţi că nu votăm sau nu mai votăm dacă nu vă face-ţi 

temele şi nici dumneavoastră nu vi le-aţi făcut.” 
 

                  Dl. Codrin Mircea  
  „Bun, deci am discutat cu domnul secretar, dânsul m-a îndrumat să fac o hotărâre…” 
 
 Dl.   Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Era vorba de mandatare, hotărârea adunării generale a acţionarilor îi importantă aici, 

dvs. propriu zis nu aprobaţi vânzarea, mandatați….” 
 
Dl.  Bobou ţanu Dan:  
 „Îl mandatăm să vândă, dl. secretar….și ca atare el va vinde.” 

 
                       D-na Mornea Maria : 
                       „Cam atât am avut de spus.” 
 

Dl. Mureșan Vasile : 
”Dl. Spiridon se conturează punctul acesta de vedere, că proiectul de hotărâre nu este 

legal, sunteți de acord?” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”Da.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii întrunește 11 voturi ”abțineri” și un vot ”împotrivă” (Mornea Maria). 
Întrucât titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate trece la 

votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu . 
 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru perioada 01 mai 2015 - 10 mai 2015. Se dă 
cuvântul: 
                 -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil 

                 -    Se prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
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În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
                     Dl. Magaon Jane:  
                      “Din câte ştim această societate  nu mai funcționează din 10 mai. Ea are capital 
majoritar… a primăriei  Hunedoara de 99,96%  pentru ce dăm noi aceşti bani, să dau subvenţie în 
urmă pentru perioada 1-10 Mai, 9.555 de lei, ca să luăm bani din bugetul local să-i mutăm într-o altă 
societate care nu mai există.” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Societatea nu a fost desființată, dl. consilier.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
”Începând din 11 a intrat în vigoare şi s-a preluat de către noua societate serviciul de 

transport public de călători la nivelul Municipiului Hunedoara de către SC TRANSPREST 
HUNEDOARA SRL iar perioada 1- 10 este perioada care a rămas restantă în care s-a făcut 
prestaţia în continuare de către SC ECOSID SRL, iar această societate a avut dreptul la subvenţia 
aprobată prin hotărârea consiliului local. Este o diferenţă,… bine înţeles, dumneavoastră a-ţi dat o 
hotărâre prin … „ 
 
                     Dl.  Magaon Jane:  
                      „A fost aprobată? Mă refer dacă a fost aprobată!” 
                        

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
                     „ Domnul consilier eu la altceva mă refer, mă refer la faptul că aţi dat o hotărâre prin 
care dumneavoastră a-ţi stabilit posibilitatea de a se acord o subvenţie lui SC ECOSID SRL. În 
baza acestei prevederi care este prinsă şi în contractul de delegare a gestiunii, SC ECOSID SRL a 
prestat în perioada 1 – 10 deci pentru această perioadă trebuie acordată subvenţie, la asta se 
referă.” 
 
                     D-na Mornea Maria:  
                      „Domnule director adică putem să aprobăm, nu că trebuie, putem să aprobăm…”  
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
                     „…nu am spus că trebuie…” 
 

D-na Mornea Maria:  
                      „Ba da așa ați spus, a-ţi spus aşa: că trebuie să aprobăm această subvenţie.” 
 

Dl. director juridic Spiridon Pantelimon:  
                     „Îmi cer scuze dacă aşa am spus.” 
 

Dl. Mureşan Vasile:  
 „Eu îl rog pe domnul director să argumenteze propunerea.” 
 
DI. Baloșin Nicolae:  

                      „Da, în perioada în care ECOSID şi-a derulat activitatea de transport şi-a creat şi nişte 
obligaţii fiscale de plată către bugetele de stat, … care trebuie achitate, da? Nu le achităm, aceşti 
bani nu vor veni la ECOSID, se vor duce pe obligaţiile de plată. Vom crea o presiune și mai mare 
asupra societăţii ECOSID neachitând aceste obligaţii şi ne vom trezi cu conturi blocate şi de finanţe 
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şi de către alţi. Este o obligaţie pentru un serviciu care a fost aprobat de către consiliul local şi ca 
fiind subvenţionat şi… sunt nişte subvenții care respectă condiţiile de aprobare a subvenţiei care au 
fost adoptate până în prezent…” 
 
                     Dl. primar Viorel Arion:  
                    „Dar societatea funcţionează, nu este închisă, nu … ea merge la limita de avarie pentru 
că avem o grămadă de procese pe rol şi trebuie să le ducem la bun sfârşit.” 
 
                      DI. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                     „Eu cred că este în regulă această hotărâre de consiliu dar din nou am o observaţie, 
poate astăzi este momentul să spunem clar ce observaţie avem. Subvenţia 1– 10 Mai 2015 
hotărârea de consiliul local votată în Iulie, oamenii aceştia cam cât ar trebuie să insiste să facem o 
hotărâre care să intre pe ordinea de zi când trebuie, respectiv la sfârşitul lui Iunie când ar fi trebuit 
să fie la ordinea de zi şi să nu o votezi la o şedinţă de îndată.” 
 
                     D-na Mornea Maria:  
                    „La o şedinţă de îndată ?” 
 
                    DI. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
                    „Trebuia să intre în iunie, nu trebuia? Domnule secretar, domnule director în fiecare în 
fiecare  Luni dimineaţă aici, spune-ţi  compartimentelor de specialitate să aducă la timp, până în 
data de 15. Eu ştiu că domnul Baloşin, cam cât bate drumurile şi numai cat s-a agitat să înfiinţeze 
societatea numai să nu avem o problemă cu cei pe care trebuie să-i transportăm… băgaţi-i şi pe ei 
în seamă şi puneţi-le pe ordinea de zi, că atunci domnul Magaon când v-a întrebat de ce mă puneți 
să votez cu o lună de zile în urmă s-ar putea să aibă şi dreptate. Mulţumesc!” 
 

                Dl. Mureşan Vasile:  
„Da, sunt de acord, de acord!” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„O întrebare, spune aici: „Veniturile realizate din activitatea serviciului de transport 

public persoane în perioada 1 Mai – 10 Mai, sunt de  69.787 iar cheltuielile aferente SC ECOSID 
79.342 este o diferenţă de 9.555, eu vreau altceva să întreb, aceste cheltuieli se referă şi la 
personalul cu care a funcţionat sau funcţionează şi câţi mai sunt din ei sau ceva, că totuşi m-i se 
par cheltuielile mari şi aş vrea să văd în perioada 1 Mai – 10 Mai ce personal a avut angajaţi la SC 
ECOSID, că probabil cei mai mulţi bani acolo se duc.” 
 
                     Dl. Mureşan Vasile:  

 „Da, dumnule director, vreau să vă răspund: şi mie m-i se pare că suma este cam o 
treime din cât am acordat cu o lună în urmă, îmi aduc aminte că doamna Mornea a răspuns că o 
scăzut subvenţia…” 

 
D-na Mornea Maria:  
„Era undeva aproape la 18.000 dacă îmi aduc bine aminte… mult mai bine…” 
 
Dl. Mureşan Vasile:  
„…30 cam…” 
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    D-na Mornea Maria:  
    „…mă rog…” 

 
Dl. Mureşan Vasile:  
 „Poftiţi domnilor!” 
 

     Dl. Balo șin Nicolae : 
     „În prezent sunt singurul angajat al societăţii ECOSID, toţi angajaţii…” 

 
     Dl. Magaon Jane:  
     „1-10, 1-10 am discutat… Discutăm de perioada 1-10 Mai…” 

 
     Dl. Balo șin Nicolae : 
     „Vă rog dacă îmi permiteţi! Angajaţii societăţii la aceea dată erau 95% din şoferi, 

taxatoare, mecanici. Începând cu data de 10 şi-au încetat activitatea către SC ECOSID şi s-au 
angajat la o nouă societate, deci ei n-au mai fost în continuare doar până în data de 10, unii chiar 
până în data de 9  sau data de 8, deci sunt prinşi stric personalul  care l-a avut până la aceea dată, 
nu sunt costuri suplimentare. Subvenţia ar fi fost şi mai mică, am avut 2.500 de lei de exemplu cu 
medicul de familie care ne-a facturat mai târziu, deci subvenţia ar fi fost poate şi mai mică dacă… 
zic eu că ne-am încadrat în costuri şi am redus foarte mult costurile în acest an cu transportul.” 
 
                      Dl. Mureşan Vasile:  
                      „Totuşi, a-ţi întârziat, a-ţi întârziat!” 
                              

          Dl. Balo șin Nicolae : 
           „Dacă îmi permiteţi în data de 15 Iunie la primărie am depus adresa pentru 

solicitarea subvenţiei…” 
 

      Dl. director economic Codrin Mircea : 
        „Da, numai ieri nu a venit la Direcţia Economică…” 

 
      Dl. primar Viorel Arion : 
        „Asta nu e problema consiliului local că face o hârtie o lună de la un compartiment la 

altul.” 
 

      Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:    
       „Pe undeva, ştiţi cum îi, dând un răspun mai clar domnule profesor, domnilor mi se 

pare că noi chiar  trebuie să votăm ceea ce spune-ţi dumneavoastră, așa-i?… eu vă asigur că 
lucrurile nu stau aşa şi dacă vreţi Legea nr.215/2001 vă poate spune şi dumneavoastră ce obligaţii 
are consiliul local. Faptul că dânsul depune ca orice cetăţean în data de 15 Iunie, trebuia să intre pe 
ordinea de zi la finalul lui Iunie domnule director şi probabil nici colegul Jane Magaon nu ar mai fi 
avut atâtea dileme de ce nu se plăteşte.” 
 
 
                       Dl. Mureşan Vasile:  
                        „Da mulţumim, să trecem la vot…”        
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 11 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria). 
Art.1-2 se aprobă cu 11 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” (Mornea Maria). 
Hotărârea nr.248/2015 se aprob ă cu 11 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 

(Mornea Maria). 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul:(se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – 
organigrama si a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului 
Hunedoara si pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. Se 
dă cuvântul: 
                -    D-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
”Vreau să dau cuvântul d-lui Borși Vasile, ca să spună despre ce este vorba.” 

 
Dl. Bor și Vasile:  
„Această organigramă, are ca și prag limita care ne-a fost comunicată de către 

Prefectură, respectiv numărul de personal alocat  Autorităţii Publice Locale Hunedoara pentru anul 
2015. Din structura de personal existentă o parte din posturile vacante au fost redistribuite astfel 
încât să poată să devină operaţionale câteva entităţi care urmează a fi pornite sau urmează să le 
dăm drumul, respectiv posturile de la Ștrand, posturile de la Centru de Formare Turistică şi în 
acelaşi timp să pregătim şi un număr de posturi la partea de asistenţă socială la Căminul de Bătrâni 
şi respectiv la UAMS, pentru a putea acoperi cererile suplimentare care sunt din partea cetăţenilor 
care au asemenea nevoi. Din punctul de vedere dacă vreţi să intru în detaliu, singurul la nivel de 
post de execuţie discutăm asta, la nivel de post de conducere s-a renunţat la postul de şef serviciu 
în direcţia economică şi s-a creat postul de şef birou jurişti, s-a păstrat numărul de posturi de 
conducere existente anterior aprobării acestei organigrame şi a crescut ponderea de personal 
contractual în defavoarea funcţiilor publice pentru a putea acoperi conjunctural nevoile pe care le 
avem, respectiv ştrandul pe perioadă determinată de 6 luni în mod normal dar acum doar pe cele 3 
luni care au rămas până la începutul toamnei şi de a pregăti repet posturile pentru obiectivele care 
urmează a fi create. 

În cursul toamnei urmează o altă modificare de organigramă deci repet în limita 
aceluiaşi număr de posturi şi aceluiaşi număr de posturi de conducere în privinţa creării posturilor 
necesare la crearea Căminului de Bătrâni care urmează a fi finalizat şi majorarea numărului de 
personal care urmează a fi deservit care va presupune şi număr proporţional de posturi care 
urmează să… infirmieri , asistente şi îngrijitoare şi respectiv la finalizarea sitului industrial personal 
pentru gestionarea acestuia dar asta urmează la viitoarea organigramă care o voi supune atenţiei 
undeva la începutul ultimului trimestru.” 
 

-    Se prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
-   Se prezintă raportul comisiei de comerţ– aviz favorabil 

                 -   Se prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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D-na Mornea Maria:  
„Primul lucru, această hotărâre de consiliu la şedinţa de îndată în momentul în care în 

nota de fundamentare se spune următorul lucru: prin modificarea  ….. aşa şi ţinând cont de adresa 
Instituţiei Judeţului Hunedoara numărul 1.352 din 2014, cu număr de înregistrare la primărie 16400 
din 2014, deci în momentul în care s-a stabilit pentru ordinea de zi la o şedinţă de îndată această 
hotărâre, chiar nu văd care este o urgenţă.” 

   
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Aceeaşi adresă o vom folosi şi în toamnă, până la 1 Ianuarie, ea este valabilă şi în 

anul 2015 dacă nu se schimbă.” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Sigur că da, sigur că da…şi în 2015 şi în 2016 dacă nu se schimbă.” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Dacă nu se schimbă.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Dacă nu se schimbă.” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Şi atunci această hotărâre la şedinţa de îndată în momentul în care sunt totuși nişte 

modificări în structură pe care zic eu că consilierii ar trebui să le vadă…” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Nu ne-a venit aprobarea de la ANFP. Am sunat într-una, zi de zi să ne trimită, și 

stătea-n sertar la domnul preşedinte şi era semnat de toată lumea numai de el nu, l-am sunat 
personal pe domnul președinte…, nu ne-a dat drumul adresei.” 

  
Dl. Mureşan Vasile:  
„Nu poate funcţiona ștrandul fără personal.” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Poftim? Adică de ce nu poate funcţiona ştrandul fără serviciu?” 
 
Dl. Bor și Vasile:  
„Pentru că nu pot angaja legal.” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Dar nu trebuie… de ce?... e obligatoriu acum să angajaţi?” 
 
Dl. Bor și Vasile:  
„Nu e obligatoriu… nu-l pornim, fără oameni s-ar putea să nu funcţioneze.” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Nu e vorba de al nu porni, domnul… ci pur şi simplu de faptul că aveţi în cadrul 

serviciilor şi despre acest aspect, despre persoanele care vor lucra la ştrand nu cred că acum le-aţi 
găsit şi mâine trebuie să-i angajăm?” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„Trebuie d-na Mornea, pentru că ai nevoie de salvamari, ai nevoie de asistentă 

medicală…” 
 
D-na Mornea Maria:  
”Ok,ok cu ce spune-ţi dumneavoastră… dar în momentul în care eu vin şi schimb 

diverse… de ce nu ați venit la şedinţă de îndată să modificaţi în organigramă numai aceste lucruri? 
Este şedinţă de îndată restul puteau să aştepte, da? Îi şedinţă de îndată… urgenţa era pentru 
aceste posturi zice-ţi dumneavoastră… de ce nu aţi venit numai cu ele?” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
„Eu încă nu am spus nimic… aştept să terminaţi ca să spun…Pot să vă răspund?” 
 
D-na Mornea Maria:  
„Da, da!” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
„În primul rând din 2014 s-a stabilit numărul maxim de posturi pe instituţie la 591, în 

2015 s-a păstrat acelaşi număr. Normal că nu pot face referire la altă adresă oficială de la 
Prefectură decât la aceea care a definit numărul. 2, în data de 03.06, deci acum o lună am transmis 
la ANFP ceea ce aveţi la dumneavoastră în faţă propunerea de modificare a organigramei şi a 
statului de funcţii şi dacă n-ar fi sunat domnul primar …și care ne-a venit Luni. Luni în această 
săptămână, a stat aproape o lună acolo la avizare, este probabil o perioadă de concediu la ANFP, 
repet, nu fac comentarii adică nu pot să fac aprecieri de ce a durat atât de mult… a durat… 

Raţiunea pentru care este de îndată este într-adevăr funcţionalitatea acestui Ștrand, 
pentru că: 1, se apropie data termenului în care se finalizează investiţia şi 2 trebuie să creăm 
posturile necesare şi să facem angajările pentru perioadă determinată până în această toamnă, şi 
unele sunt posturi specifice care nu se pot regăsi în posturi existente în structura noastră adică să 
mut pe cineva de la atelier, de la… mă rog din alte compartimente ca să facă aceste servicii.” 

 
D-na Mornea Maria:  
„Deci întrebarea mea a fost asta: la şedinţă de îndată de ce nu a-ţi venit… pentru că 

sigur că e acelaşi număr de posturi că nu sunt altele…cu această modificare, de ce aţi venit şi cu 
celelalte ?... în momentul în care veniți la şedinţă de îndată, am primit azi dimineaţă sau mă rog azi 
noapte…” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
„Doamna Mornea, noi n-am intenţionat să facem şedinţă de îndată… mai spun încă o 

dată: în 03.06 am avut numărul adresei cu care am înregistrat-o la ANFP, în mod normal dura 10 
zile, puteam foarte bine… nici nu ne aşteptam să nu se aprobe să fie dată în şedinţa ordinară de la 
finele luna Iunie, faptul că s-a întârziat acest aviz a determinat această şedinţă de îndată, nu noi am 
vrut, am preconizat o şedinţă de îndată pentru a aproba această hotărâre.” 
                       
                      Dl. Mureşan Vasile:  
                      “Pentru noi este clar. Domnul Bucaleţ, poftiţi:” 
 
                      DI. Bucale ţ Marian:  
                      „Eu aş vreau să fac o referire mai largă, în sensul că: am dat la Prefectură, Prefectura 
ne impune să angajăm oameni, să fie 700, 800 dar nu asta e important. Când venim cu 
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documentele în consiliu sunt incomplete, aiurea şi n-i se bagă sub nas deşi aparatul primăriei este 
destul de încărcat, dar nu a fost o şedinţă unde să nu avem:10- 20 de interpelări pentru ilegalităţi 
care se regăsesc, se încearcă să n-i se bage pe sub nas.” 
  

                 Dl.secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Domnul consilier, am impresia că folosiţi un termen care nu e potrivit: ilegalităţi.” 

 
                        DI. Bucale ţ Marian Victor:  
                        „O şedinţă … domnule secretar vă rog să-mi da-ţi voie, o şedinţă de îndată că de ce 
a fost de îndată, eu nu impun asta, o şedinţă de îndată în 3 puncte discutăm de 2 ore jumătate 
numai aiureli, ba să încasăm banii de la primărie, ba nu ne dă primăria bani, numai aiureli, lucruri 
aşa care nu s-au întâmplat niciodată, eu sunt consilier din 1994 dar aş ceva nu am întâlnit de mult. 
2 în aparatul primăriei e foarte bine că este mare şi că este puternic, eu am venit cu o hârtie la 
primărie, am venit aici să semnez, zice duceţi-vă la clădirea cealaltă, de acolo du-te la directoare, n-
am nimic că sunt consilier, am umblat cu hârtia am fost şi în sfârşit a trecut. 3 Pentru acest serviciu 
ce rost mai are să mai creăm … un serviciu când noi avem bazinul și ca să funcționeze bazinul 
trebuie: muncitori salvamari 2 că este deschis până dimineaţa, un îngrijitor 2, 2 casieri, nu mai 
trebuie muncitori calificat că avem la bazinul de înot, nu trebuie inspector de specialitate, nu trebuie 
șef de serviciu că avem, ce ne trebuie?… adică tot încărcăm aparatul primăriei, orașul Hunedoara 
este sărac, cu banii care îi avem la primărie în loc să astupăm gropile prin oraş la blocurile “M” la 
blocurile “Q” să meargă să se vadă, nimeni n-a făcut, v-am spus am recepţionat drumul de la 
fabrica de tricotaje şi până la gară şi eu îmi rup maşina în fiecare capac de canal, la care mi se 
spune, domnule nu putem să schimbăm capacele că sunt din acelea de plastic, îmi scapă acum 
cum îi zice, ca să nu le mai fure ţiganii şi să fie la același nivel, că nu mai avem bani. Mulţumesc!” 
 
                          Dl. Mureşan Vasile:  
                         „Da, domnul Magaon, poftiţi:” 
 
                          Dl. Magaon Jane:  
                          „Deci tot aici aveam să zic şi eu… de ce este atât de îndată organigrama? 
organigrama este stufoasă şi trebuie să avem timp să o studiem, am crezut că este pentru bazinul 
de înot şi ţinând cont aş vrea sa-l întreb pe domnul director: acum bazinul de înot funcţionează, 
dacă dăm drumul la ştrand va mai funcţiona? eu zic că o parte din oamenii care sunt acolo 18 
oameni în organigramă la bazinul de înot pe perioada de vară, că probabil când merge ştrandul nu 
o să meargă bazinul de înot iar unde este nevoie de om strict de specialitate, într-adevăr să se 
angajeze un om strict de specialitate. Deci asta este referitor la bazinul de înot unde am văzut că au 
apărut 8 oameni în plus, nu la bazin la ştrand, 8 oameni în plus iar bazinul are 18 oameni, eu cred 
în momentul când se va deschide ştrandul nu va mai merge nimeni la bazin, aşa mă gândesc eu, 
poate greşesc dar cei de acolo s-ar putea muta o parte din oameni pe perioada de vară să 
funcţioneze, iar şef de serviciu iertaţi-mă nu cred că e nevoie şi nu cred că n-ar face faţă…” 
                          

     D-na Mornea Maria:  
     „Pe 3 luni de zile, nu?” 
 
     Dl.   Magaon Jane:  
     „Da, nu cred că n-ar face faţă. Asta am crezut că este basm, dar apare în cadrul 

direcţiei economice din aparatul de specialitate a primarului se transformă o funcţie de execuţie  
vacantă în inspector, direcţia tehnică din aparatul de specialitate compartimentul pentru 
monitorizarea serviciilor de utilităţi publice din serviciul administraţiei publice se desfiinţează o 
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funcţie publică de execuţie vacantă… şi anume  consilier clasa I grad profesional şi aşa mai departe 
şi mi-a sărit în faţă şi Direcţia Amenajare Teritorială Patrimoniu şi Urbanism unde sunt președinte 
de comisie în consiliul local, se mută funcţia publică de execuţie vacantă de consilier juridic clasa 1 
grad profesional principal din cadrul serviciu fond locativ şi relaţia cu asociaţiile  de proprietari în 
cadrul compartimentului de relaţii si servicii consilier din serviciu administraţie publică locală şi 
administraţie tutelară…. Cine este această persoană…trebuie să fie o persoană adică trebuie să 
ştim şi noi ce aprobăm deci nu trebuie să vină chiar aşa… dacă era vorba numai de ştrand, credeţi-
mă eram de acord găseam o soluţie, găseam… dar când se bagă atâtea şi bine ăsta era punctul 
“D” până la punctul… sunt o grămadă de funcţii care se înlocuiesc până la punctul “O” unde este şi 
Creşa dar eu mă refer direcţia venituri, serviciul public sunt foarte multe deci astea trebuie să fie 
într-o şedinţă, să vină şi să ni se prezinte organigrama ca să o putem studia. Mai mult de atâta dacă 
suntem deschişi să ni se prezinte omul cutare de acolo se mută acolo, ca să fie cât mai deschisă şi 
să ştim ce votăm. Eu nu o să fiu de acord cu această organigramă!” 
 

Dl. Mureșan Vasile:  
”Dl. Magaon, și eu am citit să știți și mi-am pus problema de ce se mută un post de 

acolo dincolo și ce se creează. Am observat că nu sunt decât reorganizări, redistribuiri de posturi și 
mi se pare că este normal că evoluează o instituție și apar nevoi noi. Nu poți mări numărul de 
posturi, faci redistribuiri.” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Îmi pare rău să vă spun, aceste redistribuiri sunt în sus cu salarizări mai mari.” 
 
Dl. Mureșan Vasile:  
”D-na Mornea, una din juriste care este aici, acum are salariu cât femeia de serviciu, e 

normal? Vi se pare normal să ai 1.050 de lei cu studii superioare?” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Eu vă pun cealaltă problemă. De exemplu un jurist care lucrează la o societate 

comercială, este normal să lucreze poate cu 200 de lei sau 300 de lei pe lună? Este part time.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu:  
”Spuneți așa de la început, o oră-două ore pe zi. Dar 1.050 de lei, d-na Mornea….” 
 
D-na Radu Carollina : 
”Vă rog frumos, haideți să votăm, este târziu, am înțeles mesajul, haideți…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Unul dintre puținii pe care nu-i bănuiesc de rea intenție din primărie este dl. Borși, vă 

asigur că întotdeauna chiar și-a făcut lecțiile cum trebuie și este și dispus la o discuție, din păcate 
colegii au dreptate, ședința de îndată nu poate să aprofundeze o organigramă, pentru că nu ați avut 
timpul necesar să o explicați așa cum ați explicat-o acum. Sunt convins că la comisii ați fi putut să o 
spuneți și vă rog să mă credeți că eu unul sunt de acord întotdeauna cu ceea ce scrieți pentru că 
știu că sunteți atent. Totuși am de făcut un amendament. Nu mi se pare normal să creăm un nou 
serviciu la Ștrand, atâta timp cât Complexul Michael Klaine include în el actualul Ștrand municipal 
plus bazinul de înot și propun ca acest serviciu să fie desființat iar personalul așa cum spunea și 
consilierul Jane Magaon și prin asta poate că mă ajută totuși să votăm organigrama, să fie 
translatat, fiind vorba de personal cu perioadă determinată, 2 luni de zile, după care revin înapoi, 
mai ales că pe perioada asta cu siguranță nu se vor duce….” 
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D-na Olariu Nicoleta : 
”…trebuie să spuneți că în luna August, bazinul este închis, tot bazinul pleacă în 

concediu…atunci cum îi transferăm?” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…cu atât mai mult…” 
 
Dl. Colesniuc D ănu ț: 
”…asta vreau să spun…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dl. director numai un pic, mă iertați, în calitate de consilier fac un amendament, 

amendamentul poate să treacă sau nu. Lăsați-mă să vorbesc. Că dacă vreți vă găsim și soluții.” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Ceea ce zic eu, fără șef serviciu, ca să nu ne suprapunem.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Problema pe care o spune colega consilier, poate fi discutată evident cu cel care 

conduce în acest moment acest serviciu și care rămâne în subordinea Direcției Venituri pe mai  
departe, dar nu putem să mai creăm un nou serviciu cu un nou șef și cu încă 2-3 persoane care să 
facă nu știu ce, da este nevoie de salvamar și de toate celelalte așa cum ați cuprins în organigramă, 
dar amendamentul este, rămâne în cadrul serviciului care există în subordinea Direcției Venituri în 
momentul de față, tot acest serviciu de la bazinul de înot. Sigur și cu remarca că trebuie discutat ce 
se întâmplă cu personalul care poate deservi.” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Nu știu care este opțiunea d-lor consilieri, cred că acest amendament este perfect 

fezabil și atunci vă propun să facem un amendament ca acest post de șef serviciu să rămână 
vacant și să se desființeze din organigramă iar ceilalți într-adevăr să fie preluați de către…este 
foarte posibil…cu o singură remarcă că va trebui să-i dăm concediu dl. Colesniuc numai la iarnă, 
asta este singura problemă.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Sigur că da, dânsul este chiar încântat să știe că va rămâne în continuare șef peste 

tot ce se întâmplă în complex.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”…atunci postul de șef serviciu nu se va ocupa și urmează a fi…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”...eu cred că serviciul Ștrandul municipal Hunedoara este desființat…” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”…și rămâne specialitate și muncitor calificat, nu este nevoie.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”…ba este nevoie, acolo…” 
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Dl. Bucale ț Marian : 
”….la muncitor calificat salvamar este nevoie de doi, îngrijitori doi și casier doi, dar 

muncitor calificat bazinul de înot, în centrală avem muncitor calificat…” 
 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. Colesniuc D ănu ț: 
”Aș dori să explic de la cap la coadă. Noi avem și în momentul de față prinși 4 

mecanici care vor putea să asigure și trec și la Ștrand, dar celălalt personal nu poate. În luna iulie 
avem activitate și nu se poate ca în același timp să lucreze și la garderoba din față și la poarta de la 
intrare, supraveghetorul de platformă la fel salvamarul din ștrand nu are voie să părăsească locul 
de acolo, ca să-l pot duce și dincolo, femeia de serviciu, la noi ține loc de casieră, la garderobă și 
femeie de serviciu în iulie și septembrie nu pot să o iau de aici și să o duc dincolo pentru că are 
activitate. Atunci pe perioada asta vor fi angajați oameni pe perioadă determinată. Doar mecanicii 
am studiat foarte bine cu dl. director și pe ei îi vom pune să asigure în amândouă locuri. Restul nu 
putem pentru că în iulie și septembrie avem activitate la bazin. Ce ar însemna să închid în iulie să 
dau drumul la cei 100 și ceva de copii care fac antrenamente zilnic plus la agrement care vin și 
doresc. Să știți că oamenii care doresc să înoate nu vor pleca la ștrand, ei vor veni în continuare la 
bazin. De aceea s-a ajuns la: casier 2, unul pe o tură unul pe altă tură, cel care verifică biletele o 
tură și o  tură, femeia de serviciu care nu pleacă din baie și trebuie să asigure curățenia acolo, 
supraveghetorul salvamarul care iar nu are voie să părăsească incinta bazinelor plus un om care 
stă la tobogan. Toată activitatea din ștrand o va supraveghea un om de pază, care nu este al 
nostru.” 

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Dl. Bucale ț Marian : 
”…fără șef serviciu, fără inspector principal.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Am înțeles, ok. Al treilea muncitor calificat îmi trebuie, pentru că l-am dus deja pentru 

că trebuie să preia stațiile de pompe. Nu am decât 4, ca să asigure și concediile, fiind în tură 
continuă trebuie al 5-lea.” 

 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Dl. Borși centrala existentă acolo la bazinul de înot are muncitori care…” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Lucrează pe ture, nu are cum….” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
”Are dreptate.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”Aici are dreptate.” 
 
Dl. Muzsic Robert:  
”Trebuie să-i asiguri concediu…” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
”Amendamentul este fără șef serviciu…” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”..și fără inspector de specialitate.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Magaon Jane:  
”De la 8 la 6.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Numai un pic, d-lor consilieri, avem 591 de posturi, dacă fiecare le-ați lua ca să faceți 

organigrama ați face-o fiecare diferit, în mod sigur. Vă rog foarte mult, eu v-am lăsat din respect 
pentru dvs., v-am lăsat să vă spuneți toate părerile, dar să nu împiedicăm proiectul de hotărâre, 
stăm 2 ore în plus, dar să-i lăsăm să meargă…” 

 
D-na Mornea Maria : 
”Deocamdată votăm, trebuie să știm ce votăm, nu că să-i lăsăm să meargă, i-am lăsat 

să meargă și altădată și în final ne-am trezit că i-am lăsat să meargă.” 
 
Dl. Mureșan Vasile : 
”Uite dânșii acceptă …” 
 
D-na Mornea Maria : 
”Ce acceptă?” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Stați, stați, dânșii trebuie să accepte, sau noi dl. consilier?” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Dl. consilier, noi am aprobat acest bazin în urmă cu o perioadă de timp, se știa că în 

15 iulie se dă drumul, de ce vine în ședință de îndată cu organigrama? Dacă venea cu ea din timp, 
o discutam cinstit, o discutam fără nervi și ajungeam la o soluție elegantă, și nu trebuia să ne faceți 
favoruri ca să…..” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…haideți să votăm amendamentul să găsim o soluție de compromis. Din aceste 8 

posturi vor rămâne doar 6 în cadrul aceleași structuri pe care ați avut-o aprobată de la A.N.F.P.. nu 
sunt 6? șef serviciu și inspector de specialitate.” 

 
Dl. Bor și Vasile : 
”Inspector de specialitate e șef serviciu, deci rămân 7.” 
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Se supune la vot amendamentul, care se aprobă cu 11 voturi ”pentru” și un vot 
”abținere” (Magaon Jane). 

 
Dl. Magaon Jane:  
”Sunt 8 posturi la ștrand și fără unu…” 

 
D-na Olariu Nicoleta : 
”…da sunt 7…” 
 
Dl. Magaon Jane:  
”…și eu am zis 6.” 
 
D-na Radu Carollina : 
”Nu se poate 6 că vi s-a explicat.” 
 
D-na Olariu Nicoleta : 
”7.” 
 
Dl. director juridic Spiridon Pantelimon : 
”7 din 8.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Când se termină discuțiile, vă rog să reluați.” 
 
Dl. Bor și Vasile : 
”Dl. consilier, acel șef de serviciu este același cu inspector de specialitate, este nivelul 

de studii și funcția este de șef serviciu. Renunțăm la ea și rămân 3 muncitori calificați,  două casiere 
și două femei de serviciu.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
”Atunci e bine.” 
 
Se supune amendamentul la vot, care întrunește 11 voturi ”pentru” și un vot ”abținere” 

(Mornea Maria). 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abțineri” (Mornea Maria, 

Magaon Jane) 
Art.1-4 se aprobă cu 10 voturi ”pentru” și 2 voturi ”abțineri” (Mornea Maria, Magaon 

Jane) 
Hotărârea nr.249/2015 se aprob ă cu 10 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab țineri” 

(Mornea Maria, Magaon Jane). 
 

Dl. Mureșan Vasile:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
ședin ţei de îndat ă  

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 03.07.2015 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind stabilirea taxei pentru transportul persoanelor cu „trenulețul turistic” pe 
traseul B-dul Dacia, Str. Avram Iancu și B-dul Rusca din Municipiul Hunedoara 

Titlul hotărârii întruneşte 10 voturi „pentru”, un vot „împotrivă” ( Mornea Maria) şi un vot 
„abţinere”(Magaon Jane). 

Întrucât titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate trece la 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu . 

2. Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor pentru folosirea Ştrandului municipal Hunedoara, 
str. Avram Iancu nr. 15, pe perioada iulie-septembrie 2015. 

   Hotărârea nr.247/2015 se aprob ă în unanimitate 
 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara. 
                       Titlul hotărârii întrunește 11 voturi ”abțineri” și un vot ”împotrivă” (Mornea Maria). 

Întrucât titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate trece la 
votarea pe articole şi a hot ărârii pe ansamblu . 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al municipiului 
Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse regulate în 
municipiul Hunedoara pentru perioada 01 mai 2015 - 10 mai 2015 

Hotărârea nr.248/2015 se aprob ă cu 11 voturi ”pentru” și un vot ”ab ținere” 
(Mornea Maria). 
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice – organigrama si a statului de 
funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara si pentru Serviciile 
Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

 Hotărârea nr.249/2015 se aprob ă cu 10 voturi ”pentru” și 2 voturi ”ab țineri” 
(Mornea Maria, Magaon Jane). 

                                   
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


